
ÜNYE, FATSA YATIRIM VE HİZMETTE BÜYÜSÜN İSTERİZ
Perşembe, 22 Haziran 2023 12:33 - 

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli geçen hafta grup toplantısında yaptığı konuşmada “...
cumhuriyetimizin 100. Yılında 100 il, 1000 ilçe yapacağız ...”
demesi üzerine il olma hayalinde bulunan ilçelerde heyecan yaşandı.

Ünye ilçemiz hemen bu söyleme sarıldı ve Ünye’nin 82 plakayla il olmasını istedi.

Ünye gazeteleri manşetler attı, sosyal medyalarda paylaşımlar yapıldı, siyasiler ve STK’lar
açıklamalarda bulundu vs.

Oysa Ordu ilimiz 9 yıl önce büyükşehir olmuş ve statüsü ile idari yapısı değişmişti.

Dolayısıyla Ordu’dan ikinci bir il çıkması olanaksız hale gelmişti.

Zaten buna ihtiyaçta yoktur.

Olsa da Ünye tek başına il olma olasılığına sahip değildir.

Olasılık şudur; Ünye ile Fatsa ancak birlikte il olabilirler.
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Bu tartışmalar 1990’lı yılların başından bu yana tartışılıp durur.

Bunu yaşamış ve özüne öz biliriz. Protesto yürüyüşleri bile yapmışızdır.

Sonuçta iki ilçe de il olamamışlardır.

Olma olasılığı da düşüktür.

Ünye’nin il olması için ciddi bir sebepte yoktur.

Hangi stretejik pozisyon Ünye’nin il olması için gerekçedir?

Hangi ekonomik durum Ünye’nin il olması için kaçınılmazdır.

Devleti yönetenler Ordu’dan ikinci bir ilin çıkmayacağını bilemezler mi?

Ordu’nun büyükşehir statüsünün bozulmayacağını anlayamazlar mı?

Bırakalım boş-beleş tartışmaları da önümüze bakalım.

Aklı selim davranalım.

Ünye ve Fatsa’nın yatırım ve hizmet bazında büyümesini isteyelim.

 2 / 5



ÜNYE, FATSA YATIRIM VE HİZMETTE BÜYÜSÜN İSTERİZ
Perşembe, 22 Haziran 2023 12:33 - 

Gerisi boş tartışmadır.

Nefes tüketmeyin, çenenizi yormayın...

*             *             *

89 ÇATALPINAR OLSUN

Eğer il olma meselesi siyasi bir mesele ise, AK Partiye en fazla oyu verme durumundan
kaynaklı ise; Ordu’dan AK Partiye en fazla oyu Çatalpınar ilçesi vermiştir.

Hemde yüzde 89 oranında.

100 seçmenden 89’u AK Partiye oy vermiştir.

O halde Çatalpınar ilçemiz il yapılsın.

Siyaseten hak etmemiş midir?

Siyasetçiler geçmişte “... ne kadar oy o kadar hizmet ...” “... kim daha fazla oy verecek ...”
dememişler miydi?

Alın size il yapılacak yer.

İşte size yüzde 89 oranında oy vermiş 89 plakalı ÇATALPINAR ili...
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Olmaz mı?

*             *             *

YÜZDE 65’İN KARŞILIĞI ORDU’YU BÖLMEK Mİ OLACAK?

28 Mayıs ikinci tur cumhurbaşkanlığı seçimlerinde Ordu’dan yüzde 65 oy alan Tayyip Erdoğan
buna rağmen Ordu’nun bölünmesi için Ünye’nin il olmasına imza mı atacak?

Deyim yerindeyse “ORDU’YU BÖLECEK”

Öyle mi?

Demez mi ki; “Ünye’nin il olmaya ihtiyacı yok”

Demez mi ki; “ben Ordu’yu böyle seviyorum”

Demez mi ki; “hep birlikte Ordu’yuz”

Madem ki bu işler siyasi güçle orantılı, o zaman Fatsa’nın verdiği oylara bakılmaz mı?

Hem Fatsa’nın hassasiyetleri göz önünde bulundurulmaz mı?

Devlet Bahçeli’nin “cumhuriyetimizin 100. Yılında 100 il yapılacak” demesiyle Ünye hemen il mi
oluyor?
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Sayın Bahçeli Fatsa’nın hassasiyetlerini görmezden gelip ve Ordu’dan ikinci bir il çıkmayacağını
görmeyecek mi?

Ülkemizde il olması gereken stratejik, jeopolitik, il yapılması kaçınılmaz olan merkezler yok mu?

Tabii ki var.

Gidin oraları il yapın.

Cumhurbaşkanımıza yüzde 65 oy veren bir ilin bölünmesine kim vesile olabilir?

Buna ihtiyaç var mıdır?

Bırakalım il tartışmasını da Fatsa’nın çevre yolu yapımına bakalım.

Haydi yeni milletvekilleri; şimdiden “FATSA ÇEVRE YOLU” yapımı hazırlıklarınıza başlayın.

*             *             *
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